
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 4.april 2024 kl. 18.00 – 20.00 

På Ganløse Skole 

 

 

Faste deltagere: 

 

Skoleledelsen: 

Lise Bjerregaard 

Lars Haagendal 

 

 

Forældrerepræsentanter: 

Simone Gullberg (formand) 

Tobias Ploug (næstformand) 

Christina Magelund 

Anna Barradas 

Jeanné Vetling 

Camilla Faber Huhnke Andersen 

Mette Peltre 

 

Suppleanter: 

Marie-Louise Vedfelt Stouenborg 

Lærke Josephine Riis Pålsson 

Jesper Piel-Steenberg 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Sussi Rosgaard von der Recke 

Anna Nolsøe 

 

Elevrepræsentanter: 

Esther Sofie Haagemann (8.A) 

Mathilde Wilmann Søndergaard (8.C) 

  

 

   

 



Afbud: 

Deltog ikke:  

Anna, Anna B. 

 

Pkt. 1  

 

Godkendelse af referat 

 Godkendt 

Pkt. 2   Nyt fra elevrådet v. Esther og Mathilde 

Indhold: Mathilde og Esther fremlagde de emner, som elevrådet har haft fokus på.  

 

• Der er oplevet en generel forbedring af toiletternes stand, men der 

er fortsat eksempler på manglende servietter og sæbe. Dette er 

videregivet.  

• Der er ønske om at bruge hallen i 12-pausen. 

• 9.klasse udtrykker et ønske om skumkamp sidste skoledag i stedet 

for vandkamp.  

• 7.klasse ønsker udgangstilladelse ift. at gå i Spar grundet kantinens 

lukning. 

• Der er stillet forslag om, at 4-6 klasse også kan få lov at bruge Q3 

området (Dette tages til overvejelse, herunder gårdvagter o.l.) 

Elevrådet har udvalgt tre skolenavne, som er sendt til 

navneudvalget. Drøftes i senere punkt.  

• Der er god deltagelse til elevrådsmøderne, og de yngre er aktive til 

møderne.  

 

LI redegjorde for årsagerne til, at der nu er vandkamp på 9. klassernes 

sidste skoledag. Herefter drøftelse.  

Sidste skoledag drøftes – herunder sorte lister (branddam) og 

nomineringer.  

Det er vigtigt at der kontinuerligt arbejdes med kulturen vedr. fx lister o.l., 

så alle elever har en oplevelse af tryghed ved deltagelse i den festlige dag. 

 

Beslutning Det skal sikres, at referatet går videre til elevrådet. 

Skolebestyrelsen bakker op om og vedtager at fortsætte den ramme, der er 

sat om 9. klassernes sidste skoledag:  

• Der er vandkamp på sidste skoledag. 

• Skolen accepterer ikke lister ifm. 9. klassernes sidste skoledag.  

• Skolen har ansvaret for alle elever – og er konsekvente ift. 

overholdelse af de opsatte regler.  

 



Pkt.3  Håndtering af forældrehenvendelser/narrativer 

Indhold: Drøftelse mhp. ’handleguide’  

LI fremlagde oplægget/handleguiden. Herunder beskrivelsen af de forskellige 

tvivlsspørgsmål, der kan opstå ved henvendelser.  

Guiden er som udgangspunkt tænkt som støtte for at navigere og håndtere 

henvendelserne/samtaler o.l. 

Der er et tilsvarende skriv/guide fra daginstitutionslivet, hvilket også blev 

oplevet som et brugbart værktøj. 

 

Beslutning: Guiden til bestyrelsen til brug ved henvendelser ’vedtages’. 

Forslag til punkter til dagsordenen til bestyrelsens møder skal sendes til 

Simone + Lise tidligst muligt – og allersenest 15 dage før næstkommende 

møde. 

Under evt. tages udelukkende punkter af orienterende karakter – drøftelser 

skal på som punkt mhp. beslutning.  

Pkt. 4  Valg af nyt skolenavn 

Indhold: Kort oplæg fra navneudvalget – herefter drøftelse samt beslutning 

Beslutning: Efter afstemning i SB er ”Ådal Skole” valgt.  

Li videregiver mhp. godkendelse af Skoleudvalget.  

Det besluttes, at det først offentliggøres efter politisk beslutning (det vil dog 

fremgå af dagsordenen til SU’s møde).  

 

Pkt. 5  Timefordelingsplan  

Indhold: Kort oplæg til godkendelse 

Beslutning: Timefordelingsplanen godkendes  

Pkt. 6  

 

Budgetfordeling 

Indhold: Oplæg til godkendelse 

Beslutning: Budgetfordeling godkendes 

SB udtrykker bekymring over, at det ikke er muligt i budgettildelingen at se 

den ekstra 1.8 million til Distriktsskole Ganløse, som skolens budget skulle 

udvides med jf. justering af budgetmodellen. Dette er ikke synligt i det 

udsendte budget. Faktum er at distriktsskolen har det samme antal klasser 

som i indeværende skoleår – og budgettet til skolen er ikke øget udover 

pris- og lønfremskrivning. 



 

 

Mødedato 

Møderne ligger fra kl. 18.00 – 20.00 

 

Sted  

Møderne holdes skiftevis i 

personalerummene på de to skolematrikler 

Ændring: torsdag d. 7/9 

Grundet udarbejdelse af høringssvar med 

deadline d. 8/9. 

Ganløse Skole 

Tirsdag d. 26/9 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 14/11 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 18/1 

 

Slagslunde Skole 

Onsdag d. 7/2 kl. 17.00 – 18.30 

 

Dialogmøde på Rådhuset 

Tirsdag d. 20/2 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 4/4 

Valgmøde kl. 17-18 

Ganløse Skole  

Tirsdag d. 14/5 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 20/6 

 

Slagslunde Skole 

 

Pkt. 7  

 

Evt.     5 min. 

Indhold: Mette: Ønsker overgange på som særskilt punkt til næste gang. 

 

OBS på antallet af elever i de sammenlagte 8.klasser. Elevrådet er obs på 

samvær og trivsel, kontra effektivitet og læringsfælleskab – uvisheden 

opleves som en udfordring. Det sociale er i fokus. 

 

Christina: Ønsker drøftelse af rammen for brug af Chromebooks i 

indskolingen samt adgang til spil. Hvorfor og hvor meget?  

 

Kantinestatus: kantinen er pt. lukket. Den tidligere bestyrer kommer ikke 

tilbage. Der er flere henvendelser/muligheder som undersøges. Når der er 

nyt orienteres bestyrelsen. 

 

Valgmøde blev afholdt uden fremmødte.  

 

Vi bibeholder mødeplaceringerne, således at næste møde også holdes på 

Ganløse Skole.  

Beslutning:  


